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FAU ved Paradis skole 
20.02.2024 – kl. 18.00 - 20.00 

 
 
Møteleder: Torunn Onarheim Hauge 
Referent: Geir Mujic Elgsaas 
 
 
Sak 11/24: ByDe av leder i FAU 
Leder og nestleder i FAU by2er roller fra dagens møte og ut skoleåret. Det var ingen 
innvendinger fra FAU. 
 
 
Sak 12/24: Innlegg fra rektor Frode Hammer 

- Det har vært @lsyn fra Bergen kommune (Miljøre2et helsevern) for Paradis skole over 
en lang periode, som har ta2 for seg skolens internkontrollru@ner, skolemiljø, bygg og 
inneklima, og romfordeling mht. godkjente rom for opphold. Det å få skolen 
helseverngodkjent mht. uteareal er en uIordring da det ikke er nok uteareal for 
elevene rundt Paradis skole. Selve @lsynet er lukket og skolen fikk ingen avvik p si2 
internkontrollsystem. 

- Gjennomgang av resultater fra foreldreundersøkelsen for FAU. Økt oppslutning fra 
foresa2e med 44,6% i 2023 mot 28% i 2022. Jevnt over fornøyde foresa2e, men med 
noen områder som skolen og FAU har et ekstra fokus på fremover.  

- FAU fikk en orientering om resultatene fra Elevundersøkelsen og en gjennomgang av 
sta@s@kk for mobbing på skolen sammenlignet kommunalt og nasjonalt. FAU 
diskuterte mobbing og eventuelle @ltak for de2e i samarbeid med FAU. Skolen 
orienterte om enkelte uIordringer lest ut fra undersøkelsen og at de skal arbeide 
med @ltak fremover. 

 
 
Sak 13/24: Skikort 
Det var foreslå2 en avstemming om FAU skal finansiere skikort for 6. og 7.trinn vinteren 
2025. Avstemming i FAU om stø2e utse2es @l det blir aktuelt fra skolens side. 
 
 
Sak 14/24: Dugnad gjennom produktsalg 
FAU fulgte opp diskusjon fra @dligere møter om FAU skulle begynne med produktsalg av 
eksempelvis syltetøy, for å finansiere skikort på skolens skidag. FAU hadde en diskusjon mht. 
inntekter og en slik dugnad, og avventer beslutning for de2e @l vi vet mer om FAUs økonomi 
fremover. 
 
 
 
 



Sak 15/24: 17. mai  
Arbeid og planlegging rundt arrangement 17.mai er sa2 i gang, komite blir sa2 ned i FAU og 
leder av FAU sender forespørsel @l Paradis skolekorps angående møte om 17. 
maiarrangement. Leder av FAU har allerede dialog med korpset om den prak@ske 
planleggingen.  
 
 
Sak 16/24: Disco 
Discogruppen er forberedt på å gjennomføre/arrangere, men siden det har vært vanskelig å 
få gjennomført de2e de siste gangene grunnet manglende frivillighet, og avlysning grunnet 
de2e, beslu2er FAU om arrangementet skal gjennomføres på neste FAU-møte eller via 
interngruppe. 
 
 
Sak 17/24: TV-aksjonen 2024  
FAU har gjennomført TV-aksjonen @dligere år, men det se2es spørsmål om de2e er en av 
kjerneoppgavene @l FAU, og om det er FAUs oppgave når vi allerede høy ak@vitet. Det tas en 
endelig beslutning på neste møte i FAU. 
 
 
Sak 18/24: ByDegruppe  
FAU oppre2er en egen arbeidsgruppe som skal arbeide med by2edag av klær/ski.  
 
 
Sak 19/24: Vedtekter og årshjul for FAU 
Leder gikk gjennom vedtektene @l FAU ved Paradis og de deles med alle medlemmene i FAU. 
Årshjul skal være klart som et utkast før neste møte i FAU. 
 
 
Sak 20/24: Skolemiljø og mobbing 
FAU oppre2et en egen arbeidsgruppe i FAU som skal arbeide med forbedrings@ltak for 
skolemiljø og an@-mobbing. Fokus på respektarbeidet. Samarbeid med skolen. 
 


